
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT EL DIA 31
DE GENER DE 2019

Vacarisses, 31 de gener de 2019, essent les vint hores del dia de la data i prèvia convocatòria
realitzada  a  l'efecte,  es  reuneixen  en sessió  ordinària,  els  components  del  Consell  Plenari
Municipal,  a  la  Sala  de  l'Ajuntament  destinada  a  l'efecte,  amb  l'objecte  de  tractar  i  donar
compliment als assumptes compresos a l'ordre del dia.

Presideix
                                                                       
Antoni Masana i Ubach, l’alcalde  

Regidors
Olga Serra i Luque, 1ª  tinent d’alcalde
Clara Fuster i Ramon 2ª  tinent d’alcalde
Albert Salamé i Sabater, 3r tinent d’alcalde
Pere Casas i Ardanaz
Salvador Boada i Guàrdia
Josep Maria Gibert i Castellet
Anna Maria Singla i Sangrà
Martí Llorens i Morraja
Laura Sánchez i López
Mariana Ríos i López
Pedro Roque Serna i González
Juan Pablo Garrido i Sánchez

Assistits pel secretari Joan Amengual i Tomé, qui dóna fe de l'acte.

O R D R E     D E L      D I A

1.- PART RESOLUTÒRIA

1.1.- APROVACIÓ DE LES ACTES DE LES SESSIONS EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA
EL  DIA  3  DE  DESEMBRE  DE  2018  I  ORDINÀRIA  CELEBRADA  EL  DIA  20  DE
DESEMBRE DE 2018.

Demana  la  paraula  el  Sr.  Serna,  qui  vol  fer  una  esmena  de  l’acta  de  la  sessió  ordinària
celebrada el dia 20 de desembre, a la pàgina 8, el títol de la moció no es com es va quedar,
falta recollir; ..... sempre i quant sigui una millora.
El Sr. Serna, aclareix que en el paràgraf cinquè queda recollit però que es va demanar que es
recollís a l’enunciat.

Intervé el Sr. Alcalde on li dona la raó, i demana que quedi recollit  a l’enunciat de la moció,
....sempre i quant sigui una millora, com així ho va demanar el Sr. Pedro Serna.

El Sr. Serna demana al secretari que en prengui nota.

Sotmesa a votació s’aprova per tots els regidors presents assistents a la sessió.
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A FAVOR x x x x x

EN CONTRA

ABSTENCIONS   

1.2.- PROPOSTA DEL REGIDOR DE CULTURA, FESTES I PATRIMONI, DE DECLARACIÓ
DE LA MASIA TORREBLANCA COM A BÉ CULTURAL D’INTERÈS LOCAL (BCIL).

L’Ajuntament  de  Vacarisses  disposa  de  Pla  General  d’Ordenació  Urbana  aprovat  per  la
Comissió d’Urbanisme de Barcelona el 23/01/1985, amb un Text Refós aprovat el 18/05/2005.
En l’article  76 d’aquest  darrer s’especifica  què “per iniciativa de l’Ajuntament  es farà el  Pla
especial  que  contemplarà  els  edificis  que  pel  seu interès  històric  -  artístic  mereixen  ésser
regulats  i  protegits”,  així  com  que  pel  desenvolupament  del  Pla  Especial  prèviament  es
redactarà el corresponent Catàleg d’Edificis Històric – Artístics. Aquest Pla Especial encara no
s’ha realitzat, per tant la masia Torreblanca no gaudeix de cap instrument de protecció legal a
nivell de patrimoni cultural.

Actualment l’Ajuntament de Vacarisses no es proposa redactar en breu el catàleg de béns a
protegir, fet que motiva la voluntat de portar a terme la declaració de bé cultural d’interès local
(BCIL) de forma individual per garantir la protecció del conjunt de forma que els elements més
emmarcables no puguin patir actuacions urbanístiques que el malmetin. 

El  Ple d’aquest  Ajuntament  amb l’interès  d’inventariar  el patrimoni  cultural  i  facilitar  la  seva
gestió, conservació i manteniment; la seva difusió als ciutadans, la presa de decisions en el
planejament urbanístic, entre d’altres,  en sessió ordinària celebrada el dia 28 de maig de 2009
va aprovar el Conveni específic de col·laboració a subscriure amb la Diputació de, per a la
realització  i  manteniment  del  Mapa  de  patrimoni  cultural  local  del  terme  municipal  de
Vacarisses. 

En data novembre de 2010 la Diputació de Barcelona lliura el Mapa de patrimoni cultural de
Vacarisses.

Al Mapa de patrimoni cultural de Vacarisses i consta el precitat bé amb les següents dades:

Atesa  la  voluntat  de  la  Regidoria  de  Cultura,  Festes  i  Patrimoni  d’impulsar  l’expedient
administratiu  corresponent  per  tal  que  es  declari  “Masia  Torreblanca“  Bé  Cultural  d’Interès
Local, en ares a garantir-ne la seva protecció i preservació en el futur.

La  Llei  9/1993,  de  30  de  setembre,  del  patrimoni  cultural  català  (LPCC)  té  per  objecte  la
protecció, la conservació, l’acreixement, la investigació i la difusió i foment del patrimoni cultural
català.

El patrimoni cultural català és integrat per tots el béns mobles o immobles relacionats amb la
història i la cultura de Catalunya que per llur valor històric, artístic, arquitectònic, arqueològic,
paleontològic, etnològic, documental, bibliogràfic, científic o tècnic mereixen una protecció i una
defensa especials, de manera que puguin ser gaudits pels ciutadans i puguin ésser transmesos
en les millors condicions a les generacions futures.
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Segons la LPCC dins de l'inventari hi tenen cabuda  tres categories de protecció , d’entre les
quals hi ha els béns catalogats o els béns culturals d’interès local (BCIL).

L’article 17 de la LPCC conté el règim per a la catalogació dels béns immobles, establint que
s’efectua  mitjançant  llur  declaració  com  a  béns  culturals  d’interès  local,  essent  el  Ple  de
l’Ajuntament l’òrgan competent,  declaració que es durà a terme amb la tramitació prèvia de
l’expedient administratiu corresponent, en el qual ha de constar l’informe favorable d’un tècnic
en patrimoni cultural.

Tanmateix  aquest  precepte  preveu  que  l’acord  de  declaració  ha  d’ésser  comunicar  al
Departament de Cultura, perquè en faci la inscripció en el Catàleg del Patrimoni Cultural Català.

Atès que per  Decret de l’Alcaldia núm. 426/2018, de 22 de novembre de 2018, es resoldre
iniciar l’expedient administratiu.

Atès que en compliment de l’article 51 de la  Llei 26/2010, de 3 d’agost, de règim jurídic i de
procediment de les administracions públiques de Catalunya,  s’ha atorgat un tràmit d’audiència
a l’interessat,  qui té la condició de titular del bé, senyor Juan Gabarri Vázquez , pel termini de
10 dies hàbils,   a l’efecte que pogués formular les al.legacions i aportar  els documents que
considerés procedents.

Atès que el senyor XXXXX presenta escrit, en data 10 de gener de 2019, registre d’entrada
núm. 0002XX, en el qual fa palesa la seva conformitat i manifesta que no vol interposar cap
al·legació.

Vist  l’informe  tècnic  favorable  emès  per  l’Oficina  de  Patrimoni  Cultural  de  la  Diputació  de
Barcelona ,en compliment de l’article 17.2  de la LPCC.

Atès que la Comissió Informativa de Serveis a les Persones, reunida en sessió ordinària el dia
23 de gener de 2019 va dictaminar favorablement, al Ple de l’Ajuntament proposo l’adopció del
següent

A C O R D

PRIMER.- Declarar el següent bé immoble com a Bé Cultural d’Interès Local (BCIL),  en ares
de garantir-ne la seva protecció i preservació en el futur.
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SEGON.- Comunicar  el  present  acord  al  Departament  de  Cultura  de  la  Generalitat  de
Catalunya, perquè en faci la inscripció en el Catàleg de Patrimoni Cultural Català.

TERCER.- Comunicar el present acord a l’interessat.

El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pere Casas, qui explica que, en el ple de 26 de juliol ja es
va parlar  del  tema de les obres de la  Masia  de Torreblanca,  on s’estaven fent  unes obres
d’enderrocament arrel d’un conveni signat el juliol de 2013, entre els propietaris i l’Ajuntament
de Vacarisses, en el que s’ acordaven uns elements que s’havien de conservar i els elements
que es podien enderrocar, que eren al voltant de la Masia i que no tenien cap valor patrimonial. 
El que no va quedar recollit en el conveni va ser l’edifici pròpiament protegit i, per això,  a través
de la Diputació de Barcelona, s’ha elaborat un informe per tal de poder declarar aquest edifici
com a bé local d’interès cultural.



L’informe rebut de la Diputació de Barcelona es va fer arribar als propietaris, que per problemes
personals fins a principis d’aquest mes no van poder validar, sense presentar cap esmena. 
Presentem aquesta proposta per tal de protegir la Masia, ja que creiem interessant preservar
aquest edifici històric.

Intervé el Sr. Serna qui comenta que es cert que això es va fer el 2013 quan ells eren al govern,
i el propietari en aquell moment era Torreblanca 2000, i pregunta si és cert que ara s’ha arribat
un acord amb el nou propietari.

El Sr. Alcalde aclareix que la Masia l’ha comprat un nou propietari i s’ha arribat a  acord amb
aquest nou propietari.

El Sr. Pere Casas diu que el nou propietari ha mantingut l’acord del conveni i no hi ha hagut cap
problema.

Es sotmet a votació i s’aprova per unanimitat dels presents.
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1.3.- PROPOSTA DE L'ALCALDIA D'ELECCIÓ DE JUTGESSA DE PAU SUBSTITUTA.

Vist que en data 12 de març de 2019   fineix el termini de quatre anys pel qual fou nomenat el
Jutge de Pau substitut de Vacarisses, per l’Alcaldia es dictà providència, en data 5 de desembre de
2018, per tal que es procedís a iniciar els tràmits per a proposar la persona a desenvolupar aquest
càrrec .

Atès que en compliment de l'article 5.1 del Reglament 3/1995, de 7 de juny, dels Jutges de Pau, la
vacant ha estat anunciada mitjançant edictes i bans de convocatòria pública, al Butlletí Oficial de la
Província de Barcelona del dia 18 de desembre de 2018, i al tauler d'anuncis de l'Ajuntament,  a la
pàgina Web municipal, a l’eTauler i al tauler d’edictes del Jutjat de Pau el dia 10 de desembre de
2018,   i  alhora se’n donà trasllat  al  Deganat dels  Jutjats de Primera Instància i  Instrucció de
Terrassa, on s'ha fet saber aquesta circumstància a la població, per tal que qui ho desitgi i reuneixi
les condicions precises, pugui sol·licitar l'elecció de l'Ajuntament. 

Vist  que han estat presentades sol·licituds d'elecció pel càrrec de Jutge de Pau substitut  per
diversos/es aspirants.

Atès que de conformitat amb el disposat a l'article 101.2 de la Llei Orgànica del Poder Judicial
correspon al Ple de l'Ajuntament elegir la persona per a ser nomenada Jutge de Pau d'aquest
municipi, amb el vot favorable de la majoria absoluta dels seus membres, entre les persones que
reunint  les condicions legals així ho sol·licitin.

Atès que entre els/les aspirants hi consta la senyora XXXXXXXXXXXXXXX, qui reuneix el requisits
exigits  a  l’article  102 de la  Llei  Orgànica del  Poder  Judicial,   té  arrelament  al  municipi  i   és
coneixedora del medi social, condicions que fan apreciar la seva idoneïtat per a proposar-la per al
càrrec.

Vist  que la  Comissió  Informativa  de  Règim Interior  reunida  el  dia  23  de gener  de  2019  va
dictaminar favorablement.

Al Ple de l'Ajuntament proposo l'adopció del següent



 A C O R D

PRIMER.- Elegir la senyora XXXXXXXXXXXXXX per al càrrec de Jutgessa de Pau substituta
del Jutjat de Pau de Vacarisses.

SEGON.-  Comunicar aquest acord al Jutjat de Pau de Vacarisses, al Jutge Degà de Terrassa
per  tal  que  ho  elevi  a  la  Sala  de  Govern  del  Tribunal  Superior  de  Justícia  de
Catalunya a fi i efecte que lliuri el corresponent nomenament, ordeni la publicació del
nomenat al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona i ho comuniqui al Consell
General del Poder Judicial i al Jutjat Degà de Terrassa.

Pren la paraula el Sr. Alcalde, qui explica que, com ja es va parlar i debatre en comissions, la
proposta que es fa es la de la Sra. Silvia Mascarell.

Es sotmet a votació i s’aprova per unanimitat dels presents.
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2.- SOBREVINGUTS.

No n’hi ha. 

3.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT DE LA GESTIÓ CORPORATIVA

3.1.- DONAR COMPTE DE LES ACTES DE LES SESSIONS CELEBRADES PER LA JUNTA
DE GOVERN LOCAL ELS DIES 17 I 20 DE DESEMBRE DE 2018 I EL 7, 14 I 22 DE
GENER DE 2019. 

Es dona compte de les actes de les sessions de la junta de govern de les quals s’ha fet entrega
de la minuta corresponent juntament amb la convocatòria plenària.

3.2.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS DES DE LA CELEBRACIÓ DE L’ÚLTIMA
SESSIÓ ORDINÀRIA (Alcaldia, del 447/2018, de 14/12/2018, al 465/2018, de 27/12/2018
i de l’1/2019, de 08/01/2019, al 26/2019 de 24/01/2019), (Medi Ambient i Sostenibilitat,
del 44/2018, de 21/12/2018, al 46/2018, de 28/12/2018, i de l’1/2019, de 7/01/2019, al
2/2019, de 14/01/2019), (Serveis Municipals, el 53/2018, de 14/12/2018, i de l’1/2019, al
10/01/2019, al 4/2019, de 22/01/2019), (Sanitat i Consum, de l’1/2019, de 4/01/2019, al
2/2019,  de  15/01/2019),  (Urbanisme,  del  78/2018,  de  19/12/2018,  al  79/2018,  de
20/12/2018,  i  de  l’1/2019,  de  4/01/2019,  al  12/2019,  de  23/01/2019),  (Esports,  del
28/2018,  de  19/12/2018,  al  31/2018,  de  28/12/2018,  i  de  l’1/2019,  de  3/01/2019,  al
2/2019,  de  18/01/2019),  (Educació,  del  42/2018,  de  20/12/2018,  al  43/2018,  de
27/12/2018,  i  de  l’1/2019,  de  3/01/2019,  al  3/2019,  de  21/01/2019),  (Acció  Social,
Cooperació  i  Solidaritat,  del  85/2018,  de 17/12/2018,  al  87/2018,  de 27/12/2018,  i  de
l’1/2019,  de  8/01/2019,  al  9/2019,  de  23/01/2019),  (Cultura,  Festes  i  Patrimoni,  el
58/2018, de 27/12/2018, i de l’1/2019, 7/01/2019, al 3/2019, de 22/01/2019).

    Es dona compte dels decrets relacionats.



3.3.- DONAR  COMPTE  DEL  NOMENAMENT  DE  PERSONAL  FUNCIONARI  I  DE  LA
CONTRACTACIÓ DE PERSONAL LABORAL.

3.4.-  DONAR  COMPTE  DE  L’INFORME  TRIMESTRAL  DE  TRESORERIA  QUE  S’HA
TRAMÈS  AL  MINISTERI  D’HISENDA  I  A  LA  DIRECCIÓ  GENERAL  DE  POLÍTICA
FINANCERA DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA, EN COMPLIMENT DE LA LLEI
15/2010, RELATIU AL QUART TRIMESTRE DE 2018.

En Santiago Codina i Alavedra i Na Eva Aguilera i Terrado , en compliment del que disposa
l’article 4 del R.D. 1174/1987, de 18 de setembre i als efectes establerts en els articles 194 i
següents de la Llei 39/1988 de 28 de desembre , Reguladora de les Hisendes Locals, emeten
el següent informe en l’estricte ordre econòmic amb relació a:

L’article 3 de la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004 de 29 de desembre,
per la qual s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en les operacions comercials i les
factures impagades amb una data d’antiguitat superior a 30 dies per l’any 2018.

FETS

El  dia  6  de  juliol  de  2010,  es  va   publicar  en  el  BOE la  Llei  15/2010,  de  5  de  juliol,  de
modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la qual s’estableixen mesures de lluita
contra la morositat en les operacions comercials, entrant en vigor el dia següent de la seva
publicació, es a dir el dia 7 de juliol de 2010. L’objectiu últim de la Llei és la disminució dels
terminis de pagament, i la lluita contra la morositat en les operacions comercials, dins les quals
si troben les realitzades per les administracions públiques, (especialment les de capítol 2 i 6 del
pressupost de despeses).

Del text de la Llei  es dedueixen unes  obligacions de rendició d’informació i dació de comptes
per part de les administracions públiques entre les quals s’hi troba l’Ajuntament de Vacarisses.

FONAMENTS DE DRET

- Articles 3 i  4 de la Llei 15/2010, de 5 de juliol.
- Article 200, i  Disposició Transitòria Vuitena de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de Contractes
del Sector Públic

PROPOSTA  DE RESOLUCIÓ

En quan a la morositat de les administracions públiques, l’ article  4 de la Llei 15/2010, disposa:

Article quart. Morositat de les administracions públiques.

1. L’interventor general de l’Estat ha d’elaborar trimestralment un informe sobre el compliment
dels terminis que preveu aquesta Llei per al pagament de les obligacions de l’Administració Ge-
neral de l’Estat, que ha d’incloure necessàriament el nombre i la quantia global de les obligaci-
ons pendents en les quals s’estigui incomplint el termini.

2. Les comunitats autònomes han d’establir el seu propi sistema d’informació trimestral pública
sobre el compliment dels terminis previstos per al pagament en aquesta Llei.

3. Els tresorers o, si no, els interventors de les corporacions locals han d’elaborar trimestral-
ment un informe sobre el compliment dels terminis que preveu aquesta Llei per al pagament de
les obligacions de cada entitat local, que ha d’incloure necessàriament el nombre i la quantia
global de les obligacions pendents en les quals s’estigui incomplint el termini.



4. Sense perjudici que es pugui presentar i debatre en el ple de la corporació local, aquest infor-
me s’ha de remetre, en tot cas, als òrgans competents del Ministeri d’Hisenda i, en el seu res-
pectiu àmbit territorial,  als de les comunitats autònomes que, d’acord amb els seus estatuts
d’autonomia respectius, tinguin atribuïda la tutela financera de les entitats locals. Aquests òr-
gans poden igualment requerir la remissió dels informes esmentats.

5. La informació així obtinguda la poden utilitzar les administracions receptores per elaborar un
informe periòdic i de caràcter públic sobre el compliment dels terminis per al pagament per part
de les administracions públiques.

Queda clar que de l’ esmentat precepte se’n  deriva l’ obligació de l’elaboració per part de la
Tresoreria  i/o  la  Intervenció  d’un  informe que posi  de manifest  el  compliment  dels  terminis
previstos  en aquesta Llei  per el pagament  de les obligacions de l’Ajuntament,  que inclourà
necessàriament el número i quantia global de las obligacions pendents  en les quals s’estigui
incomplint el termini,  així com l’obligació de remetre l’ esmentat informe als òrgans competents
del  Ministeri  d’Hisenda  i,  en  el  seu   respectiu  d’àmbit  territorial,  als  de  les  Comunitats
Autònomes que,  d’acord  amb els  seus  respectius  Estatuts  d’Autonomia,  tingui   atribuïda la
tutela financera de las Entitats locals,  sense perjudici de la seva possible presentació i  debat
en el Ple de l’Ajuntament.

Atès que  el programa de comptabilitat municipal amb la finalitat  de poder elaborar l’ esmentat
informe, proporcionant els llistats amb la informació  detallada i agregada i que s’adjunten com
annexes.

Atès  que   l’  informe  referent  al  4at  trimestre  de  l’any  2018  ja  s’han  presentat  als  òrgans
competents del Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques i, al Departament d’Economia i
Finances de la Generalitat de Catalunya, als efectes oportuns.

Es tot el que s’ha d’ informar, PROPOSANT-SE :

Que se’n doni trasllat igualment al Ple de l’Ajuntament , dons encara que l’article 4 de la Llei diu
al respecte que  “Sense perjudici que es pugui presentar i debatre en el ple de la corporació
local”, l’article  5.4, de la mateixa norma disposa:

Article 5 . Registre de  factures en les Administracions locals.

4.  La Intervenció o òrgan de l’entitat  local  que tingui  atribuïda la  funció de comptabilitat  ha
d’incorporar a l’informe trimestral al ple que regula l’article anterior una relació de les factures o
els documents justificatius respecte als quals hagin transcorregut més de tres mesos des de la
seva  anotació  en  el  dit  registre  i  no  s’hagin  tramitat  els  corresponents  expedients  de
reconeixement de l’obligació o l’òrgan gestor n’hagi justificat l’absència de tramitació. El ple, en
el termini de 15 dies comptats des del dia de la reunió en la qual tingui coneixement d’aquesta
informació, ha de publicar un informe agregat de la relació de factures i documents que se li
hagin presentat agrupant-los segons l’estat de tramitació.

4.- INFORMES DE PRESIDÈNCIA.

Pren la paraula el Sr. Alcalde qui explica que la taxa d’atur segueix baixant a Vacarisses, aquest
mes ha baixat en 9 persones, estem al 10,9 %, per sota de la mitjana del Vallès Occidental i a
una dècima de la mitjana de Catalunya.

El  Sr.  Alcalde  exposa que no recorda si  ho va comentar  a les comissions,  s’ha procedit  a
l’aprovació per junta de l’ampliació del CAP i aclareix que fa dos anys o dos anys i mig que ho
va iniciar amb la Sra. Ríos, i diu que l’administració es lenta, però tot arriba.



5.- PRECS I PREGUNTES.

Pren la paraula el Sr. Serna qui explica que, aquest matí  ha observat que han començat a
pintar l’aparcament del poliesportiu, ho accepten de bon grau, perquè entre d’altres coses va
ser una proposta inicial de Veïns que es va recollir després per part d’un altre grup polític, i els
agrada que almenys s’hagi tingut en compte.

El  Sr.  Serna  segueix  la  seva  intervenció  recordant,  com a  cada  ple,  que  estan  pendents
d’arranjar  o netejar  la  vorera de la  Carretera d’Olesa, la  de la Carretera dels Caus i  la  del
Ventaiol. 

El Sr. Serna vol fer un prec en relació a l’escombradora que té l’empresa que s’encarrega de
netejar els carrers, almenys a Torreblanca II i Carena, com també passa a la Carretera d’Olesa,
en que a la part de muntanya cau la sorra a la vorera, fins el punt que aquesta desapareix.
Quan passa l’escombradora agafa aquesta sorra i la reparteix per tota la urbanització.
Demana que se li comenti a la persona que porta l’escombradora que arribat aquell punt intenti
evitar-lo.

El Sr. Alcade, ho recull i diu que ho comentarà a l’empresa. 

El Sr. Serna vol preguntar sobre del camp de futbol de la Carena Llarga, en el terreny propietat
de l’Ajuntament,  que de cop hi  volta està tancat  tot  el  perímetre,  demana perquè ha estat
aquest tancament.

El  Sr.  Serna,  demana  informació  sobre  el  tema  del  camp de  futbol,  com estan  les  obres
d’avançades, quina previsió hi ha perquè s’acabin i com s’acabarà. 

El  Sr.  Serna vol una explicació convincent del perquè aquest  any no han tingut llums a les
urbanitzacions,  perquè  s’ha  fet  aquesta  discriminació  i  quin  motiu  hi  ha  hagut,  perquè  no
s'entén de cap de les maneres que unes urbanitzacions tinguin llums i altres no.

Pren la paraula el Sr. Casas per donar resposta sobre el camp de futbol, explica que a l’obra
civil li quedaran aproximadament uns 10 dies, que aquesta propera setmana es dona resposta
al  recurs  de reposició  que va fer  una de les  empreses que havia  d’instal·lar  la  gespa i  es
trobarà la mesa de contractació per tal de resoldre l’empresa per puntuació etc... que ha de fer
la instal·lació de la gespa. Dir-li exactament quan estarà acabat es una mica complicat, perquè
hi ha uns terminis que s’han de donar a les empreses, si hi ha alguna que renuncia... en aquest
cas la primera, però diu que si tot va bé, es de suposar que el mes de març tot estaria enllestit.

El Sr. Casas dona resposta a la pregunta sobre Torreblanca II dient que allà es farà un circuit
de punt trac, i que es va pensar fer un tancament per tal d’evitar que entri algun vehicle que no
hagi d’entrar i d’aquesta manera evitar alguna desgracia. 
Explica que estem pendents de fer un conveni per regular aquest espai, per fer-ne l’ús adequat
i amb seguretat i,  en el cas de que succeís alguna desgràcia, que no hi hagi cap problema per
part de ningú.

Pren la paraula el Sr. Salamé per donar resposta a la qüestió plantejada de les llums i diu que
ha estat un petit cúmul de coses, moltes llums que no funcionen, s’ha fet un canvi de gestió
interna de les llums de Nadal, es va detectar tard i es va llogar el que es va poder de llums de
Nadal per les urbanitzacions. Diu que de fet la intenció era posar-ne a tot arreu i que no ha
estat fet expressament. 

Intervé el Sr. Serna qui diu que és convincent, degut a que es tant sincer dient que han arribat
tard,  que està claríssim,  no es tenia  que haver  fet  aquesta  discriminació  i,  si  s’arriba tard,
s’arriba tard a tot arreu, però no es pot arribar a uns llocs sí i altres no. Diu que suposa que la
intenció era bona, de fer-ho a tot arreu, i que després ja no era qüestió de treure les llums en el
moment  que  estaven  posades.  Afegeix  que  per  part  dels  veïns  hi  ha  una  queixa  bastant
elevada.



Pren la paraula la Sra. Sánchez qui manifesta que té una pregunta i un prec, si Diputació ja ha
fet entrega del projecte de reparcel·lació de la Creu i Ventaiol.

El Sr. Alcalde li dona resposta, dient-li que és imminent, que creu que van demanar una altre
correcció i que estan a l’espera.

Intervé el Sr. Secretari plantejant que s’ha esmentat La Creu i Ventaiol.

El Sr. Alcalde aclareix que és de la Creu.

La Sra. Sánchez, aclareix que fa referència a la Creu, i fa el prec que, tant bon punt tinguin el
projecte, que es faci reunió informativa a nivell de regidors.

Segueix  la intervenció la Sra. Sánchez amb un prec sobre un tema que li  va comentar per
telèfon,  però que es va descuidar de comentar-ho a la comissió informativa. S’han trobat a
Torreblanca I a la zona de l'església que hi ha un problema amb les línies elèctriques, son molt
antigues i, de tant en tant, sobretot a l’hivern, quan tothom tiba d’aparells elèctrics, quedem
sense llum dins a les cases, però no ens ha saltat el diferencial, es un problema del carrer. 
Algun operari que ha vingut en alguna ocasió ens ha comentat que les línies son molt antigues,
es sobrecarreguen i salten uns fusibles que s’han de canviar.  Demana  si com ajuntament es
pot fer alguna acció directament amb Endesa.

El Sr. Alcalde respon que s’han començat a fer gestions i que seguiran.

La  Sra.  Sánchez  diu  que  aquest  problema  s’agreujarà,  degut  a  que  es  una  de  les
urbanitzacions més antigues.

La Sra. Sánchez, en relació al que s’ha comentat sobre el recurs del lot 2 de contractació de la
gespa, vol demanar com va anar, per quina raó, quin era l’argument de l’empresa.

El Sr. Casas li diu que qui millor pot donar resposta és el Sr. Secretari, degut als termes legals.

El Sr. Alcade diu que es va desestimar parcialment. 

Pren  la  paraula  el  Sr.  Secretari  qui  explica  que  és  una  qüestió  de  competència  entre  les
empreses de gespa, hi ha una competència molt forta, han aprofitat varies licitacions, com la de
l’Ajuntament de Manresa i un parell d’ajuntaments per impugnar actuacions de l’ajuntament,
fent accions per intentar defensar el seu producte cadascuna d’elles. Diu que impugnen els
plecs dient que les determinacions tècniques dels plecs afavoreixen més a una empresa que
altre.
També parlaven d’un conflicte d’interessos entre l’empresa que va redactar el projecte i una
empresa que es dedica a subministrar gespa, del qual ells és administrador. 
S’ha desestimat el recurs respecte els plecs i s’ha aprovat prendre mesures per evitar que es
materialitzi el conflicte d’interessos, de tal forma que es recomana a la mesa de contractació i
l’òrgan de contractació que les empreses justifiquin que no adquiriran la gespa a cap empresa
vinculada econòmica o comercialment amb el senyor que es administrador.
Un cop s’adjudiqui tindran que presentar una documentació justificant on compren la gespa,
impedint així que es materialitzi el conflicte d’interessos.

El Sr. Boada intervé i li  demana si al plec es determina la marca de gespa que té aquesta
empresa.

El Sr. Secretari li aclareix que en el plec diu una marca i desprès especifica tipus o similar, el
que  no pots es obligar una marca determinada.
S’ha de pensar que no només parlem d’empreses que subministren la gespa, sinó empreses
que subministren la gespa i empreses que distribueixen la gespa, per tant es poden presentar
empreses que son subministradores i empreses que son distribuïdores i instal·ladores, i aquest
senyor es  d’una empresa distribuïdora d’una gespa que es fabrica fora d’Espanya.



Es  parla  de  tipus,  però  en  el  plec  de  clàusules  administratives  en  els  criteris  tècnics  de
valoració.  es valoren una sèrie de paràmetres que hi han algunes gespes que els compleixen
amb més i unes altres que no.

El Sr. Boada diu que al plec de clàusules es posava de forma molt determinada una marca,   i
la competència va dir aquesta gespa no, i això és el que havia entès. 

El Sr. Secretari diu que la intenció del plec era evitar que es poses una gespa de mala qualitat,
que al cap de dos anys donés problemes de manteniment, per això es va elevar la qualitat de la
gespa. Diu que, no obstant,  pels fabricants de la gespa, la fabricació de la seva gespa és la
millor  que  hi  ha,  tots  defensen  el  seu  producte,  es  un  problema  de  competència  entre
empreses. 

El Sr. Alcalde dona la paraula a Unió Independent.

El Sr. Boada, diu que aquest recurs va sortir al juliol, i s’han fet comissions informatives que
semblen comissions desinformatives, perquè no els informen de res, s’assabenten avui que hi
ha aquesta al·legació, això es un tema important del qual no poden assabentar-se quan ja s’ha
resolt .

El Sr. Boada diu que avui li han dit que comencen unes obres a la Fàbrica i no sap de que van,
s'han de fer uns despatxos, uns magatzems,  i no en saben res, la transparència de tot aquests
temps....., han d’ anar mirant whatsapps de no se on per saber quines son les obres que fa
l’ajuntament, sinó no s’enteren de res.

Pren la paraula el Sr. Gibert qui, en referència al parc del Carrer Roselles de Can Serra, voldria
que els expliquin com es que tenen el parc en l’estat que el tenen, hi ha un mur que va caure
quan va ploure i el tancament de tot el parc està molt deteriorat, allà si no es protegeix bé pot
suposar un perill important pels nens i nenes que puguin anar per allà, han passat uns mesos
d’ençà que ha caigut el mur de contenció i creu que l’Ajuntament hauria d’haver actuat i no s’ha
fet res, vol saber perquè no s’ha actuat i el tenen en aquelles condicions de perill per tothom,
pels nens i nenes que entren,  perquè hi ha una cinta però es una cosa molt provisional, si no
volen o no poden arreglar-ho el que s’ha de fer es un tancament amb condicions, amb tanques
d’algun tipus, però no amb una cinta de Policia només.

Segueix la seva intervenció el Sr. Gibert parlant del deteriorament del parc infantil de la Plaça
Virrei Amat, doncs cada vegada veuen que hi ha menys jocs, s’ imaginen que deu ser perquè
es trenquen o es fan malbé, però porten molt temps ja sense aquests jocs infantils. Per ells
només té una explicació, deixadesa, tenir un parc infantil bonic com aquest ,quan cada vegada
hi ha menys jocs pels infants, només té una paraula, deixadesa per part de l’equip de govern,
en tot cas del regidor responsable, i els agradaria saber perquè està així.

El Sr. Gibert diu que, coincidint amb el company Serna, sobre el tema de les llums de Nadal,
diu que l’explicació del Sr. Salamé no és gens ni mica convincent, i ells el que entenen és que
les llums de Nadal es col·loquen cada any a les urbanitzacions, al centre, a tot arreu. Aleshores
hi ha una cosa que es diu previsió, normalment les coses s’han de fer amb una certa previsió,
fer un control dels llums que hi ha i, si en falten, el que s’ha de fer és no esperar a fer-ho quan
falta una setmana, sinó quan falten tres mesos. Per tant el que tenen clar és que hi ha hagut
urbanitzacions que no han tingut enllumenat, però es per culpa, si li permet, seva, no ha fet una
bona previsió, i això li ha de dir que, no ho havia vist mai en tots els anys que van governar ells.
Sincerament  no  s’havia  vist  mai  la  deixadesa  i  la  manca  de  respecte  en  vers  algunes
urbanitzacions.

El Sr. Gibert prossegueix i diu que cada any les llums de Nadal es posen en funcionament per
Santa Llúcia a Vacarisses, en altres llocs es fa abans, i aquí el dia de Santa Llúcia la meitat
dels llums del poble ni hi eren ni funcionaven. Per tant,  doble manca de previsió,  una a les
urbanitzacions i una altre al nucli, que tampoc es devia recordar que les llums per tradició a



Vacarisses es posen per Santa Llúcia. Si que és cert, que es van posar uns llums perquè ho
van sol·licitar els comerciants, unes bombetes aquí al centre de l’illa de vianants, que està bé,
però sembla que no hi ha la previsió per posar llums a les urbanitzacions, que l’únic que volen
es un Bones Festes per tal que quan entrin a la seva urbanització vegin que ve el Nadal. Si no
vol no respongui, però per ells està molt clar, una deixadesa. 

El Sr. Gibert s’adreça al Sr. Alcalde per referir-se al tema de vandalisme per part d’aquest grup
de menors, que ja han parlat alguns cops, i que no fa pas massa hi va tornar a haver una altre
incidència amb una persona i, a més a mes, hi havia una persona gran que també va estar
involucrada , que una mica mes i el tomben a terra. 

El Sr. Alcalde diu que sí, i en concret aquest cas es podria matisar i molt. 

El Sr. Gibert diu que, aquesta , com exemple, però ja saben que n’hi ha hagut d’altres. 
Ja fa temps que en varen parlar  d’això,  de fet  personalment  amb l’alcalde  i  en plens i  en
comissions n’han parlat, però és que no s’acaba d’aturar, no acaben de tenir una solució, el que
no pot  ser  es  que  tinguin  la  gent  atemorida  perquè un dia  et  trencaran un retrovisor  o  et
rebentaran una roda, un altre dia els cubells del carrer del porta a porta.... Diu que ja saben que
son menors, però hi ha maneres de poder actuar, a través de l’educador de carrer, creuen que
hi hauríen de treballar mes a fons.  

El Sr. Gibert segueix la seva intervenció amb una altre qüestió que ja s’ha comentat,  que la
Policia deixi el cotxe aparcat aquí i patrulli a peu, perquè aquests menors estan fent aquests
actes aquí al centre, estan a 200 metres o menys i, potser si van a peu,  de tant en tant, i sense
que vegin les llums del cotxe, pot servir.
A ells els preocupen aquests actes que hi ha últimament aquí en el centre.

Per finalitzar el Sr. Gibert diu que, com ja ha dit el Sr. Boada, els ha arribat , no per boca seva ni
per comissions, que a La Fàbrica volen fer uns magatzems a la part del darrera de l’escenari,
que servirien per les entitats de Vacarisses, i no sabem ven bé que és el que hi volen fer allà,
però ells d’entrada, si els ho haguessin consultat, els haurien dit que no.

El Sr. Alcalde diu que no els hi tenen perquè consultar.

El Sr. Gibert diu que  ja sap que no cal que els hi diguin, governen ells i fan el que volen.

El Sr. Alcalde diu que això queda reflectit en les inversions del pressupost, i per tant es evident
que si està en els pressupostos que ells presenten com a inversions magatzem a La Fàbrica,
es evident que ho tirarem endavant. 

El Sr.  Gibert  intervé i diu que poden entendre que uns magatzems a La Fàbrica vostès els
poden posar en un departament de la brigada, per exemple, i estaríen molt d’acord. El que no
estan d’acord es que aquests magatzems restin espai de la sala gran de La Fàbrica. Si una
cosa tenen a Vacarisses, i en podem estar orgullosos , i ells els primers perquè son els que ho
varem fer, es de la sala gran de La Fàbrica. 
La sala gran de La Fàbrica ha permès fer una sèrie d’actes multitudinaris, un que es va fer
quan ells érem al govern i es van posar mes de 1.000 persones, perquè es una sala diàfana,
súper gran,  i permet poder-hi fer actes puntuals d’una certa magnitud. El fet que ara ens diguin
que faran uns magatzems a la part de darrera de l’escenari, per tant el que faran es reduir
l’espai propi de la sala, a ells els ens sembla que això es una barbaritat.

Intervé el Sr. Alcalde qui diu que aquests magatzems fan aproximadament 3 metres, es tira
l’escenari una mica endavant i la primera filada de l’escenari, que es massa gran, es treu. 
Per ells el mes important son les entitats i la gent, els espais físics son importants, però per ells
les entitats i la gent ho son més.
Per sort tenen moltes entitats i, com ja saben, hi ha una mancança de llocs on les entitats
puguin desar el material que utilitzin, i varem pensar que era una bona solució.... es menjàven
tres metres, tiràven endavant aquest escenari i quedava el mateix espai per davant. 
Pel que fa a la capacitat de La Fàbrica li diu al Sr. Gibert que  si hi van posar 1.000 persones



van superar l’aforament.

El Sr. Gibert diu que sí,  que hi van posar 1.000 persones.

El Sr. Alcalde diu que la capacitat no queda afectada.

El Sr. Gibert manifesta que, tot i que no tindrà cap mena de repercussió el que els hi dirà, és
que potser s’hagués pogut buscar una alternativa, que estan d’acord en afavorir les entitats,
però creuen que es podria buscar una alternativa millor que no fos reduir l’espai, encara que
siguin tres metres , de la sala gran. Reduiran l’escenari, dons l’escenari tenia unes mides que
estaven molt bé, que podies fer actes de tot tipus, i si l’enxiqueixen el que portarà és que cada
vegada que es faci un acte important gran s’haurà d’anar afegint a l’escenari. 
Si els haguessin demanat el parer els haguéren dit que s’hagués pogut buscar una opció millor.
No els  agrada gens,  gens  ni  mica,   que  toquin  la  sala  de  La Fàbrica  i  que facin  aquesta
actuació. 
Que quedi reflectit que estan totalment en contra de fer aquesta actuació a La Fàbrica.

El Sr. Alcalde, diu que, obert el debat sobre La Fàbrica, es cert que necessiten un espai en
aquest municipi d’aquesta capacitat, però també que es un espai que s’utilitza tres o quatre
cops l’any, i per tant pensa que es bo que pugui tenir d’altres usos, sense afectar, insisteix, la
capacitat de fer qualsevol acte multitudinari, com fins ara. Per tant ,pensa que amb aquestes
obres estan satisfent dues necessitats.

Intervé el Sr. Boada qui diu que tampoc es el moment de discutir això aquí, que es un projecte
que ells  creuen que és el  més fàcil  posar allà unes separacions, però que ells  no hi estan
d’acord. 

Sr. Gibert diu que a través de les xarxes socials s’ha assabentat de que estan a punt de fer un
desnonament d’una persona gran de Vacarisses i no els han informat de quines actuacions
s’estan fent com Ajuntament per tal de solucionar la problemàtica d’aquesta persona. 

El Sr. Alcalde intervé i diu que si ho desitja en parlen aquí d’aquest possible desnonament, però
que pensa que no és el lloc, ni tampoc és el lloc ni la manera de portar com s’ha portat aquest
cas per determinades persones, esbombant-ho per les xarxes socials. 
Diu que aquesta persona, igual que d’altres que han estat en la mateixa situació, tenen tot el
suport dels serveis socials i d’aquest Ajuntament.
El Sr. Alcalde explica que s’està amb contacte directe amb Habitatge de la Generalitat, i explica
el cas d’una família que fa dos anys va ser desnonada  i es va trobar una habitatge a Manresa
per ells.
Afegeix que tenen dos habitatges en lloguer social i s’estan prenent totes les mesures, com
s’ha fet amb altres desnonaments. 
En aquest cas hi ha hagut algun interès d’alguna persona en esbombar una situació que no ha
de sortir mai als mitjans. Insisteix que no és el lloc de treure el tema i el convida a parlar amb la
regidora i/o la tècnica de serveis socials sobre el tema.

El Sr. Gibert diu que està d’acord en que no s’ha d’esbombar res, però els haguessin agraït que
aquest  tema  els  hi  haguessin  explicat  on  toca,  a  les  comissions,  i  així  no  ho  haurien  de
preguntar ara. 

El  Sr.  Alcalde intervé i  diu que si vol canvien de criteri,  però els  temes referents a serveis
socials no els expliquen mai, diu que ell no els vol saber ni els el sap, son temes que s’han de
portar  amb la màxima discreció,  i  li  demana que si vol que en concret li  comentin a ell  en
particular els  temes de serveis socials i/o desnonaments ho faran en comissions informatives o
,directament, per la tècnica de serveis socials.

El Sr. Gibert diu que no parla del tema de serveis socials, estan parlant d’una persona que la
fan fora de casa seva.

El Sr. Alcalde li diu que no és exacte això.



El  Sr.  Gibert  diu  que si els hi  haguessin explicat  a les  comissions informatives avui  no ho
hagués hagut que preguntar.

El Sr. Alcalde li diu que hi ha hagut molts casos de desnonaments a Vacarisses, hi ha casos
d’ocupació a Vacarisses i no es van esbombant, no toca explicar els casos de serveis socials,
però si hi ha interès per part d’algú d’esbombar aquest cas i intentar posar contra les cordes al
govern de Vacarisses en aquest cas, van molt equivocats. S’han seguit els procediments i ajuts
amb  aquesta  persona  com  amb  qualsevol  altre,  amb  habitatge,  amb  ofideute,  taula
d’emergència, buscar un lloguer social, etc...el que es fa amb tothom. 
El Sr. Alcalde insisteix en que hi ha hagut mala fe per part d’algunes persones en posar aquest
cas d’aquesta senyora en contra de l’Ajuntament, i el que no està bé es que això ho reculli i ho
porti aquí. 

El Sr. Gibert diu, que al Sr. Alcalde li sap greu quan li pregunten coses que no li agraden, o que
algú ha anat en contra de la seva manera de gestionar.

El Sr. Alcalde diu que no es això.

El Sr. Gibert diu que si recorda quan eren ells al Govern, la que els van liar amb la PAH. 

El Sr. Alcalde respon que no ho sap.

El Sr. Gibert diu que tampoc eren temes de parlar i ells també hi donaven cullerada.

El Sr.  Alcalde aclareix que ell  i el  seu partit,  en moltes ocasions han parlat  amb la PAH de
Sabadell i Terrassa, defensaven les accions de la PAH, perquè el que feia o intentava fer era
aturar desnonaments de senyores grans , i es posàven del seu costat. 

El Sr. Gibert diu que, quan va néixer la PAH, ells estaven molt d’acord en que la PAH anés en
contra del que estava fent en aquell moment l’equip de govern que eren ells. 

El Sr. Alcalde insisteix en que això no és així. 

El Sr. Gibert diu que portaven samarretes de la PAH fins i tot.

El Sr. Gibert diu que el que buscaven en aquell moment era deteriorar l’equip de govern, que
eren ells en aquell moment.

El Sr. Alcalde li diu que es posaven al costat de la PAH per anar en contra dels desnonaments i
a favor de la gent.
El  Sr.  Alcalde  li  diu  que  no,  que com equip  de govern  han seguit  parlant  amb la  PAH de
Sabadell per algun cas i, si ara convé, parlaran amb la PAH de Terrassa, i quan hi era també
amb la PAH de Vacarisses, estan del mateix cantó.

Intervé la Sra. Fuster qui diu que la PAH no va en contra dels ajuntaments, va en contra dels
grans creditors, que son entitats bancàries.

El Sr. Gibert diu que, quan va néixer la PAH a Vacarisses, van aprofitar certs grups polítics que
aleshores no estaven governant, per deteriorar l’equip de govern d’aquell moment. 

La  Sra.  Fuster  diu  que  una  cosa  és  estar  al  costat  de  la  PAH  i  l’altre  és  en  contra  de
l’ajuntament,  la  finalitat  es  lluitar  contra  els  desnonaments,  normalment  provocats  per  les
entitats bancàries. 

El Sr. Gibert diu que aquesta és la funció de l’oposició, i ara com que estan governant ara els hi
sap greu. 
El Sr. Gibert diu que està satisfet perquè s’hagin fet totes les actuacions per ajudar a aquesta
persona.



Pren la paraula el Sr. Alcalde per donar resposta, sobre el parc de la Rosella, i diu que degut a
les pluges va caure el mur, primer va caure un tros i després l’altre, diu que ells consideren que
es un mur  privat  i  consideren que aquell  mur  ha caigut  per  culpa  seva,  per  tant  tenen un
conflicte, i fins que això no s’aclareixi no ho podem resoldre.
S’ha de dir que allò s’ha abalisat dos cops, hi va haver un acte vandàlic, van treure les balises  i
les fustes, diu que està d’acord amb el Sr. Gibert en que s’ha de tancar. 

El Sr. Gibert diu que, si de moment no es pot arreglar, s’haurien de treure els jocs i tancar-ho.

El Sr. Alcalde diu que pot anar per llarg.

El Sr. Gibert insisteix, que amb més motiu per tancar-ho. 

Intervé el Sr. Salamé per donar resposta al tema del parc Virrei Amat, i informa de que s’està
fent un pla de manteniment i renovació d’alguns jocs dels parcs, i el parc de Virrei Amat es un
dels  que  s’ha  de  resoldre.  Els  jocs  infantils  tenen  un  cost  elevat,  està  planificat  que  s’ha
d’arreglar, però no es volem avançar a fer-ho pel cas dels actes vandàlics.

Intervé el Sr. Alcalde per parlar  sobre els actes vandàlics, i diu que hi ha un grup de joves
d’entre 12 i  15 anys molt  nombrós, és dels cops que hi ha més jovent  en aquest municipi,
d’aquest grup de joves que van pel nucli escoltant música, tant ens agradi com si no, a certes
hores s’ha de respectar tant si ens agrada la música com si no, com si fan soroll, com si es
posen sota l’arcada, sempre i quan no molestin.
Per altra banda hi ha un grup de joves, que no és molt nombrós, que son els que en ocasions
provoquen actes vandàlics i altes situacions que estan treballant des de la policia, i està d’acord
amb el Sr.  Gibert  que la Policia  hauria de patrullar  més a peu,  però tot  això va passar els
mateixos dies  dels  robatoris  i,  aleshores,  es va decidir  prioritzar treballar  en problema dels
robatoris. 
També s’està treballant amb els dos educadors de carrer, degut a que pensen que la Policia no
només  es la  solució,  i  també  s’inicia  un  pla  d’ocupació  que comença  avui  d’Agent  Cívic  i
l’encaminarem  a treballar sobre el tema. La solució no és d’un dia per l’altre, perquè els joves
es posen a molts llocs, al cementiri, a l’alzina, al Castell, a la plaça, etc... , i tenen els recursos
que tenen i s’hi està treballant.
El  grup  que  va  malmetre  el  pessebre  finalment  s’ha  sabut  qui  son  i  se’ls  sancionarà.
L’educadora social ha parlat  amb els pares d'algun d’ells,  i personalment és on s’han trobat
amb el principal problema, hi ha pares d’aquests nois/es que hi son però no hi son. 
Resulta que si truques al pare d’algun d’aquests nois i quedes amb el pare que vindrà a parlar
demà i no es presenta......., doncs tenim un greu problema. Insisteix en que son infants de 12,
13 i 14 anys, hi ha un problema i s’hi està treballant amb les eines que tenen. 

Essent les vint hores i quaranta –vuit minuts el senyor alcalde - president dóna per finalitzada la
sessió de la qual estenc la present acta que signo en companyia seva.

EL PRESIDENT, EL SECRETARI,

Antoni Masana i Ubach Joan Amengual i Tomé


